
                                                        Zápisnica 

       zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice 

 zo dňa 27.06.2022 

 

 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 1. Otvorenie zasadnutia 

   2. Organizácia školského roka 2022/2023 
3. Výsledky výchovno-vzdelávacej činnosti, záujmového vzdelávania, projektovej   

            činnosti v šk. roku 2021/2022 

4. Úspešnosť žiakov pri prijímaní na stredné školy 
  5. Rôzne - diskusia 

   6. Uznesenie 

   7. Záver  

K bodu 1: 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka rady školy PaedDr. Smrečková, ktorá prítomných 

požiadala o zápis do prezenčnej listiny - kontrola uznášaniaschopnosti (pozri prílohu). Okrem 

členov rady školy privítala aj riaditeľku školy Mgr. Ivetu Roškovú, ktorá pozvanie prijala. 

Prítomní boli následne oboznámení s programom zasadnutia a súhlasili s ním. 

K bodu 2: 

Predsedníčka rady školy prítomných oboznámila s organizáciou školského roka 2022/2023. 

Počet žiakov na 1. a 2. stupni základnej školy - 760, počet bežných tried - 35, počet 

špeciálnych tried pre žiakov s mentálnym postihnutím variant A - 7,  variant B - 2, počet 

špecializovaných tried - 4. Informovala, že v budúcom školskom roku sa už nulté ročníky 

otvárať nebudú, celkový počet žiakov školy sa v porovnaní so školským rokom 2021/2022 

zníži a v piatom ročníku sa prvýkrát otvára jedna špecializovaná trieda pre žiakov  

so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami s cieľom pomôcť im prekonávať neúspech 

v škole. 

K bodu 3: 

Predsedníčka rady školy prítomných informovala o výsledkoch výchovno-vzdelávacej 

činnosti v šk. roku 2021/2022. Z celkového počtu 805 žiakov prospelo s vyznamenaním  

44 žiakov, veľmi dobre prospelo 64 žiakov, prospelo 609 a neprospelo 71 žiakov. 

Neklasifikovaných bolo 17 žiakov. V nultých ročníkoch prospelo 61 žiakov.   Vysvetlila, že 

medzi neprospievajúcimi sú žiaci, o ktorých škola nemá informácie. Na dotaz PhDr. Marcela 

Šaňu, o akých žiakov medzi neprospievajúcimi ide dovysvetľovala, že sú tu žiaci, ktorí sa 

vzdelávajú mimo územia SR a ktorí nepredložili doklad o navštevovanej škole v zahraničí 

a žiaci, ktorí nedosahujú učebné výsledky primerané svojím osobnostným predpokladom 

a schopnostiam. Prítomní boli informovaní aj o správaní a dochádzke žiakov. Predsedníčka 

rady školy ďalej prítomných informovala o výsledkoch záujmového vzdelávania a projektovej 



činnosti v šk. roku 2021/2022. Činnosť v ŠKD v prvom polroku šk. roka 2021/2022 

neprebiehala a záujmové vzdelávanie prebiehalo v obmedzenom režime v súvislosti  

s ochorením COVID-19. Projektová činnosť bola v priebehu školského roka  

na prvom aj druhom stupni realizovaná viac-menej pravidelne - experimentálne overovanie: 

Zmena organizácie vyučovania na posilnenie čitateľskej a matematickej gramotnosti, pilotné 

overovanie zmeny RUP a vzdelávacích štandardov, školské kluby FIE, projekt Spolu múdrejší 

2 (október 2021 - december 2021) a Spolu múdrejší 3 (január 2022 - jún 2022), program 

LEAF: Premena školy zvnútra, do ktorého je zapojených 33 pedagógov našej školy - 

riaditeľský a učiteľský modul. Informovala o výsledkoch činnosti v rámci jednotlivých 

vzdelávacích oblastí (testovanie piatakov v T5, testovanie deviatakov v T9, spevácky zbor, 

účasť žiakov v športových, výtvarných, recitačných a iných súťažiach a podobne) 

a aj mimoškolskej činnosti. Poďakovala PhDr. Marcelovi Šaňovi za prípravu a organizáciu 

Medzinárodného dňa detí pre našich žiakov. Vďaka priaznivej pandemickej situácii sa 35 

žiakov štvrtých ročníkov zúčastnilo v mesiaci máj Školy v prírode v Kysaku. O pobyte 

stručne informovala PaedDr. Žegorjaková, rovnako aj o dosiahnutých výsledkoch pôsobenia 

školského digitálneho koordinátora, ktorým bola v tomto školskom roku v rámci projektu NP 

edIT. 

K bodu 4:   

Predsedníčka rady školy prítomným podala informáciu o úspešnosti žiakov pri prijímaní  

na stredné školy (pozri prílohu). 
 

K bodu 5: 

- PhDr. Marcel Šaňa mal otázku k situácii, ktorá vznikla v priebehu, mesiaca, resp. dvoch 

týždňov v škole. Ako starosta, poslanec, člen mestskej rady a člen rady školy, ktorá plní 

funkciu iniciatívneho a poradného orgánu, ktorý vyjadruje a presadzuje verejné záujmy 

a záujmy žiakov, rodičov, pedagogických zamestnancov a ostatných zamestnancov v oblasti 

výchovy a vzdelávania a plní tiež funkciu verejnej kontroly práce vedúcich zamestnancov 

tejto školy z pohľadu školskej problematiky, teda tým kontrolujeme, aký bude výsledok. 

Dostali sa k nemu rôzne informácie a niektoré boli neúplné, chýbali - riaditeľka školy 

informovala možno aj sto svojich zamestnancov, medzi nimi boli aj niektorí členovia rady 

školy, niektorí boli v ten deň neprítomní, že sa vzdala ku dňu 31.07.2022 svojej funkcie. 

Podala si žiadosť na Magistrát mesta Košice, písomnú. PhDr. Marcel Šaňa si pýtal vyjadrenie 

riaditeľky školy v tejto veci. Pýtal sa, či si riaditeľka školy podala žiadosť, ktorá sa nedá vziať 

späť alebo aké sú skutočnosti.  

Riaditeľka školy reagovala na položenú otázku, že na škole sa udiali nejaké veci, má 

rozbehnuté niektoré projekty, ktoré sú v súlade. Niektoré projekty už nie sú v jej moci. 

Zvolala poradu, stretnutie a prítomných oboznámila, že je to kvôli SOŠ na sídlisku Luník IX, 

experimentálnemu overovaniu - Zmena organizácie vyučovania na posilnenie čitateľskej 

a matematickej gramotnosti na 2. stupni - učitelia majú výhrady. Dospela k rozhodnutiu 

ukončiť pôsobenie na tejto škole, bola pevne rozhodnutá, nemala to na papieri. Čakala  

na reakciu ľudí. Kolegovia chceli vedieť, prečo je to tak, či môžu pre to niečo urobiť. Učitelia 

druhého stupňa mali záujem pokračovať v projekte. Stretnutie s učiteľmi bolo emotívne. 

Pedagógovia 2. stupňa ju pozvali na stretnutie a to bol dôvod, či meniť alebo nemeniť svoje 



rozhodnutie. Mgr. Ján Ostrolúcky vytvoril Google dotazník, v ktorom učitelia vyjadrili 

riaditeľke školy podporu. Rozhodnutie RŠ sa lámalo, údajne mala rozhovor  

so zriaďovateľom a na základe všetkých skutočností začala uvažovať, či áno alebo nie.  

Na klasifikačnej porade dala 1. aj 2. stupňu vedieť, že mení svoje rozhodnutie, takto to 

vyhodnotila. Podpora bola aj od nepedagogických zamestnancov. Na otázku, ktorú jej ďalej 

položil PhDr. Marcel Šaňa, či bol dotazník naozaj anonymný, odpovedala, že dotazník bol 

určite anonymný, negatívna spätná väzba nebola, nie všetci zamestnanci sa samozrejme 

vyjadrili. Ďalej riaditeľka školy spomenula program AKAR, v tejto súvislosti spomenula  

p. Kríža, ktorý je koordinátorom nášho experimentálneho overovania, tento projekt je veľmi 

podporovaný a aj on prosil riaditeľku školy, aby to dotiahla, nakoľko je potrebné ho potiahnuť 

na 3 roky. Experimentálne overovanie sa posunulo kvôli Covidu- 19 a je potrebné zistiť, 

overiť ho ďalej. Konzultovali to a napriek niektorým problémom je to dobré pre našich 

žiakov, je potrebné vychytať nedostatky a na to potrebujeme hlavne priestory, pretože žiaci  

sa delia na skupiny a kapacita školy na to zatiaľ nepostačuje. Riešením je fakt, že v budúcom 

školskom roku bude menej tried, pretože je menej žiakov. Riaditeľka školy sa pokúsi 

dotiahnuť experiment do konca, nakoľko zo školy odchádza aj Mgr. Radovan Chalúpka, PhD. 

a garant projektu by tu mal ostať. Riaditeľka školy ďalej povedala, že sa šíria rôzne reči, 

niekto si niečo povie, donesie sa jej to do uší a človek nevie, čomu má veriť. PhDr. Marcel 

Šaňa poďakoval riaditeľke školy za vysvetlenie,  

- p. Žiga vyslovil nespokojnosť s vykonávaním dozorov v jedálni školy, ktoré mali okrem 

triednych a službukonajúcich učiteľov zabezpečiť minimálne dvaja asistenti učiteľa podľa 

rozvrhu dozorov. Príčinou je aj naďalej nedostatok asistentov učiteľa na škole. P. Žiga  

a p. Ferčák vyjadrili ochotu zabezpečiť dozor nad žiakmi, ktorých odprevádzajú zo školy 

rodičia a ktorých žiaci čakajú vo vestibule školy pri vrátnici. V budúcom školskom roku 

bude snaha zabezpečiť dozory v jedálni školy učiteľmi aj asistentmi učiteľa, ktorí budú 

zodpovední za bezpečnosť a disciplínu žiakov, podľa rozvrhu dozorov, 

- p. Žiga a p. Ferčák vyjadrili požiadavku reagovať na akýkoľvek výchovný problém v škole 

včas a riešiť ho vo vzájomnej spolupráci všetkých zainteresovaných strán. 

K bodu 6:  

Uznesenie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice konaného dňa 

27.06.2022 

Rada školy: 

a) berie na vedomie: 

1. Organizáciu školského roka 2022/2023. 

2. Výsledky výchovno-vzdelávacej činnosti, záujmového vzdelávania, projektovej činnosti  

    v školskom roku 2021/2022. 

3. Úspešnosť žiakov pri prijímaní na stredné školy. 

4. Príspevky v bode 5. 

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 



K bodu 7: 

Na záver predsedníčka rady školy poďakovala všetkým prítomným za účasť, za spoluprácu  

a popriala im všetko dobré. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Košiciach, 30.06.2022                                            Zapísala: PaedDr. Andrea Smrečková 

    predsedníčka RŠ  

 


